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Verslag Algemene Leden Vergadering LiSB dd. zaterdag 13 september 2014.  
 
Locatie: zaaltje in de Jo Gerris-hal, Achilleslaan 2A, 6042 JV Roermond (clublokaal van de 
vereniging RSC ’t Pionneke).  
 
Betekenis letters achter de nummers: 
B = Besluitvorming 
M = Mededeling 
IO = Informatief / Opinievorming 
 
1. Opening. 
 
Voorzitter (hierna: vz) Frank Clevers opent om 10.30 uur de vergadering. 
  
De vz besteedt in zijn openingswoord aandacht aan enkele positieve zaken, zoals het 8e 
BPB Limburg Open tijdens het pinksterweekeinde in Maastricht. Dit gold tevens als het 85e 
officiële Kampioenschap van Limburg. Dit evenement trok bijna 400 deelnemers. Verder de 
benoeming van Martijn Dambacher van de Blerickse SV tot grootmeester (de tweede 
Limburger ooit als grootmeester) en de successen van de jeugdspelers Max Warmerdam uit 
Tegelen en Siem van Dael uit Reuver, die bij de nationale jeugdtop in hun groep horen en 
volgende maand mogen meedoen aan het EK jeugdschaak in Georgië.  
Verder memoreert de vz mooie initiatieven zoals de avond met Hans Böhm eerder in de 
week bij SV Schaesberg die een geweldig succes was en er komen dit seizoen ook avondjes 
met Tea Lanchava (ook bij SV Schaesberg) en trainingsavonden met Erika Sziva (bij SV 
Voerendaal).  
De vz doet de oproep om de moed erin te houden. Natuurlijk loopt het ledenaantal terug en 
verdwijnen er verenigingen. Maar blijf moed houden. Zet door. Geef niet op. We moeten ons 
blijven inzetten voor het mooiste en oudste spel dat er is. Voor ouderen is het een 
belangrijke hersentraining, je kunt het doen tot je 100e en kinderen vinden het ook ontzettend 
leuk om te schaken ondanks dat er heel veel andere games zijn. 
 
2. IO Ingekomen stukken. 
 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
3. M Mededelingen. 
 
Het bestuur heeft twee schriftelijke mededelingen bijgevoegd, één betreft ´inventarisatie 
schaakmateriaal´ en één betreft ´doordruk-notatieformulieren’. Beide mededelingen worden 
ter kennisgeving aangenomen. 
 
4. B Verslag Algemene Leden Vergadering 19-04-2014 
 
Het verslag van de vorige ledenvergadering dd. 19-04-2014 wordt goedgekeurd met dank 
aan de samensteller. 
 
5. Jaarverslagen 
 
B a.) LiSB 
 
Het bestuur heeft een uitgebreid jaarverslag uitgebracht van niet minder dan 40 pagina’s. 
Een reden dat dit zo uitgebreid is, is dat er geen bondsblaadje meer bestaat waarin bonds- 
en verenigingsverslagen worden vastgelegd en bewaard ‘voor het nageslacht’.  En 
aangezien alle berichtgeving op het internet ‘vervliegt’, is het belangrijk dat toch nog alles 
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wat in Limburg gebeurt, wordt vastgelegd en bewaard en dat gebeurt nu dus d.m.v. een 
uitvoerig jaarverslag. 
 
Aan het jaarverslag wordt op verzoek van voorzitter Jos Uiterwijk van de vereniging MSV-
VSM uit Maastricht op pagina 5, bij hoofdstuk 2.1. “In Memoriam”, de naam toegevoegd van 
Janaart Giesberts, lid MSV-VSM die overleden is. 
 
M b.) KNSB 
 
De vergadering neemt kennis van het jaarverslag van de KNSB. 
 
6. IO Schaakmagazine / website KNSB 
 
De vraag ligt voor wat de vergadering vindt van het KNSB-blad 'Schaakmagazine'. Willen we 
aan de KNSB voorstellen om dit af te schaffen of bijvoorbeeld de verschijningsfrequentie (nu 
6x per jaar) terugbrengen en het geld dat bespaard wordt besteden aan een nieuwe, 
moderne, interactieve, website? De vergadering staat hier uitgebreid bij stil en gezien de 
deelname van zeer velen aan de discussie mag gesteld worden dat dit een onderwerp is dat 
bij iedereen leeft. 
De meningen over Schaakmagazine verschillen nogal. Er zijn mensen die het blad zeer 
waarderen en 'verslinden' en ook alle exemplaren keurig bewaren en inbinden; zij zouden 
het voor geen goud willen missen. Voor mensen die geen externe competitie spelen, is het 
heel belangrijk want voor hun is het de enige binding met de KNSB. Er blijkt echter ook een 
groep te zijn die 'Schaakmagazine' niet of nauwelijks inkijkt.  
 
Wat betreft de website van de KNSB is de vergadering unaniem dat deze site niet voldoet; 
geld uittrekken voor verbetering van de website hoef je natuurlijk niet per se ten koste te 
laten gaan van het blad 'Schaakmagazine', dat zou zonde zijn. Je kunt ook elders in de 
begroting misschien geld weghalen en vrijwilligers bereid vinden om de website te 
verbeteren.  
 
De uiteindelijke conclusie die de vz uit de inbreng trekt, is dat het te ver gaat om bij de KNSB 
te pleiten voor afschaffing van 'Schaakmagazine' of terugbrengen van het aantal uitgaven 
van 6x per jaar nu naar 5x per jaar of nog minder. De vz concludeert dat de volgende punten 
zullen worden ingebracht bij de KNSB:  

a.) de LiSB dringt bij de KNSB aan op een breed onderzoek naar de leesdichtheid van 
'Schaakmagazine', niet alleen onder de trouwe lezers van het blad; 

b.) er zijn leden, die van meerdere clubs lid zijn, die onnodig veel exemplaren van 
'Schaakmagazine' ontvangen; zo is er iemand die vier nummers op hetzelfde adres 
krijgt, dit is zonde van het geld. De LiSB zal dit aankaarten bij de KNSB; 

c.) de LiSB zal bij de KNSB het breed gedragen ongenoegen uiten over de KNSB 
website die hard toe is aan vernieuwing, restyling, verbouwing (informatie is moeilijk 
te vinden) en ook is de site niet snel met het nieuws.  

 
7. B Verslag werkgroep / voorstel statutenwijziging. 
 
Er is veel waardering voor het door de werkgroep gedane werk en het uitgebrachte advies, 
dat door de vergadering geheel wordt overgenomen. De vz dankt de werkgroep bestaande 
uit mr. drs. Ad Burgmans, ir. Roger Hünen en Walter Kunstek. Het stuk wordt geheel 
aangenomen. Dit heeft o.a. gevolgen voor de statuten die op enkele punten gewijzigd 
moeten worden. De vz checkt of het quorum aanwezig is om de statutenwijziging geldig te 
laten zijn. Dit is het geval. Bij de stemming blijkt dat de vergadering unaniem is.  
 
De statutenwijziging zal door het bestuur afgehandeld worden. De vz en de secretaris zullen 
hiervoor naar de notaris gaan. 
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8.B Voorstel wijziging Huishoudelijk Reglement art. 14.3 en 14.4. 
 
In 2011 zijn de nieuwe statuten vastgesteld met in art. 5.2. de omschrijving voor 
buitengewone leden, dat dit o.a. personen zijn die zich jegens de Limburgse Schaakbond 
uitzonderlijk verdienstelijk hebben gemaakt en tot erelid of lid van verdienste zijn benoemd. 
Dit artikel spreekt van personen en niet leden, hetgeen bewust is gedaan om de mogelijkheid 
open te houden om mensen die geen lid (meer) zijn ook in aanmerking te laten komen.  
In art 14.3 en 14.4 van het Huishoudelijk Reglement staat echter nog dat de 
onderscheidingen erelid (14.3) en lid van verdienste (14.4) kunnen worden toegekend aan 
(bestuurs-)leden van de LiSB…. enz.  
Eigenlijk had in 2011 ook art. 14.3 en 14.4 van het Huishoudelijk Reglement aangepast 
moeten worden. Dit is toen helaas over het hoofd gezien.  
Het voorstel is om dit nu alsnog te doen, beter laat dan nooit. Er is slechts een kleine 
tekstuele aanpassing nodig, namelijk door ‘(bestuurs-)leden van de LiSB’ te vervangen door 
‘personen’.  
De vergadering gaat hiermee unaniem akkoord. 
 
9. B Financiën. 
 

a.) Jaarverslag penningmeester 
b.) Verslag kascontrolecommissie 
c.) Verkiezing kascontrolecommissie 
d.) Begroting 2014-2015 
e.) Voorstel contributie 2014-2015 

 
De vergadering gaat akkoord met alle financiële stukken, t.w. jaarverslag penningmeester, 
begroting 2014-2015 met onderliggende voorstellen en het contributievoorstel.  
De kascontrolecommissie brengt verslag uit. De ‘boeken’ zijn goedgekeurd en de 
kascontrolecommissie adviseert de ALV decharge te verlenen aan het bestuur. De 
vergadering stemt hiermee in (applaus). 
 
Bij het voorstel 'financiële tegemoetkoming kadervorming', ingediend door SV Schaesberg, 
wordt besloten tot een toevoeging, namelijk dat men wel de hele cursus moet hebben 
gevolgd en op examen moet zijn geweest. 
 
Als nieuw lid van de kascontrolecommissie wordt SV Voerendaal gekozen. 
 
10. B Wedstrijdzaken 
 

a.) Voorstel reglementswijziging Senioren Grand Prix. 
In het reglement van de Senioren Grand Prix staat dat alleen leden van een bij de 
LiSB aangesloten verenigingen in de eindstand kunnen worden opgenomen. Deze 
formulering is niet geheel juist. Ook persoonlijke leden komen daarvoor in 
aanmerking. Derhalve doet het bestuur een voorstel voor een andere formulering. De 
vergadering gaat hiermee unaniem akkoord. 

 
b.) Voorstel reglementswijziging Commissie van Beroep. 

Hier wordt wat langer bij stilgestaan, maar uiteindelijk is de vergadering hierover 
duidelijk. Slechts één vereniging vindt dat er twee juristen in de commissie zitting 
moeten hebben. Een flinke meerderheid vindt dat de eis van tenminste twee juristen 
kan vervallen en vervangen kan worden door 'tenminste een jurist'. De vergadering 
gaat akkoord met het voorstel om de zittingstermijn niet meer te beperken tot zes 
jaar. Verder wordt besloten tot een kleine aanpassing van de eerste zin van art.3 lid 
1, waar staat dat de beslissingen van de commissie steeds door drie commissieleden 
worden genomen, dit wordt gewijzigd in tenminste drie leden. 
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c.) Voorstel reglementswijzigingen n.a.v. nieuwe FIDE-regels. 

Per 1 juli 2014 zijn de FIDE-regels voor het schaakspel op een aantal punten 
drastisch veranderd. De wijzigingen in de FIDE-regels voor het schaakspel hebben 
gevolgen voor o.a. de bondscompetities en toernooien. Een groep van 
reglementendeskundigen heeft zich op verzoek van het bestuur gebogen over de 
vraag op welke punten in onze reglementen aanpassingen noodzakelijk zijn n.a.v. de 
nieuwe FIDE-regels. Hiervoor doet het bestuur voorstellen met betrekking tot a.) het 
Wedstrijdreglement LiSB Bondscompetitie, b.) het Wedstrijdreglement LiSB-
Rapidcompetitie en c.) het Wedstrijdreglement LiSB KO-Competities viertallen. Voor 
deze voorstellen treft de vergadering aparte bijlagen aan. 
 
De vergadering gaat akkoord met alle door het bestuur gedane voorstellen. Op 
voorstel van René Coenjaerts van SV Schaesberg wordt ook nog besloten tot 
wijziging van art. 21 lid 2 van het Wedstrijdreglement LiSB Bondscompetitie. De 
passage "Aan personen, die conform artikel 13.7 van de FIDE Regels voor het 
Schaakspel..." wordt gewijzigd in "Aan personen, die conform de FIDE Regels voor 
het Schaakspel..."  
 
Op voorstel van René Coenjaerts wordt ook nog besloten tot aanpassing van art. 29 
van het Wedstrijdreglement LiSB Bondscompetitie. De 3e zin van dat artikel begint 
met "Spelers, ook die arriveren nadat de wedstrijd is begonnen...." is qua 
Nederlandse taal ongelukkig en zal worden herschreven in de zin van "Een speler die 
arriveert.... enz"  Deze zelfde aanpassing wordt doorgevoerd in het 
Wedstrijdreglement LiSB Rapidcompetitie en het Wedstrijdreglement LiSB KO-
Competities viertallen. 
 
De vz dankt het groepje deskundigen dat zich in de materie verdiept heeft en het 
bestuur heeft ondersteund bij het doen van de voorstellen. De vz maakt de 
vergadering er verder op attent dat er op 24 september in Sittard een workshop is 
door niemand minder dan Geurt Gijssen, die een wereldautoriteit is op gebied van 
schaakregels. Hij leidde Olympiades en WK-matches van o.a. Karpov en Kasparov. 
Met name voor competitieleiders, wedstrijdleiders en teamleiders wordt deze 
workshop aanbevolen. Het gaat met name om de wijzigingen per 1 juli 2014 van de 
FIDE Regels voor het Schaakspel. 
 
René Coenjaerts van SV Schaesberg vraagt wat men ervan vindt om een team dat 
niet opkomt in de Rapidcompetitie, uit te sluiten van verdere deelname in de loop van 
dat seizoen. Dit idee vindt geen meerderheid. 
 
Ten slotte wordt er op voorstel van het bestuur gediscussieerd over het Fischer-
tempo. Het bestuur wil graag van de clubs weten wat ze ervan zouden vinden als het 
Fischer-tempo verplicht gesteld zou worden in de LiSB Bondscompetitie met ingang 
van het seizoen 2015-2016. Een verplicht Fischer-tempo is veel eenduidiger bij de 
bondscompetitie en vermindert interpretaties van de wedstrijdleider. Dit punt neemt 
de nodige tijd in beslag, ook wel begrijpelijk aangezien dit consequenties heeft voor 
alle competitiespelers in Limburg. Er blijken voorstanders, maar enkele clubs zijn ook 
zeer sceptisch. De afgevaardigden van de vereniging De Juiste -Z- zeggen 
bijvoorbeeld niet blij te zijn met verplicht stellen van het Fischer-tempo en twee 
verenigingen die geen digitale klokken hebben (en ook niet het geld voor aanschaf 
ervan), t.w. 't Stokpaardje te Maasbracht en SchaakVelden te Velden laten weten dat 
ze grote moeite hebben met verplicht stellen van Fischer-tempo.  
 
De vz zegt dat alle reacties goed meegenomen zullen worden en dat het bestuur er 
op terugkomt met een voorstel in de voorjaarsvergadering van 2015. De vz zegt dat 
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er zorgvuldig mee omgegaan wordt en dat er niet zomaar een voorstel gedaan zal 
worden aan de voorjaarsvergadering van 2015, maar pas na goede voorbereiding en 
inventarisatie van standpunten. 
 

11. B Verkiezingen. 
 
a.) Bestuur. 
 
Voorzitter Frank Clevers en bestuurslid Paul Dreuning zijn periodiek aftredend en 
herkiesbaar en worden herkozen (applaus). 
 
b.) Commissie van Beroep.  
 
Voor twee commissieleden, Ad Burgmans en René Coenjaerts, loopt na 6 jaar de 
zittingstermijn af en zij zijn niet meer herkiesbaar. De vz dankt beide heren voor hun inzet 
(applaus). Peter Simonis, lid van de vereniging ’t Stokpaardje Maasbracht, stelt zich 
verkiesbaar voor de commissie en wordt gekozen. 
 
12. M Bekendmaking Club van het Jaar en Aanmoedigingsprijs.  
 
De vz maakt bekend dat er ditmaal weer prijzen toegekend kunnen worden. Het bestuur is 
altijd zuinig met het toekennen van deze prijzen, maar ditmaal zijn er sterke winnaars waar 
we blij mee kunnen zijn.  
 
Het bestuur heeft tot Club van het Jaar 2013-2014 benoemd: de vereniging DJC Stein. De 
voorzitter geeft een toelichting. DJC is een zeer actieve vereniging. De website wordt vrijwel 
elke dag bijgehouden en is misschien wel de beste clubsite van Limburg, verder is DJC 
actief qua organisatie van de TOP-competitie, toernooien waaronder ook jeugdtoernooien, 
en er is een goede sfeer, aandacht voor gezelligheid en gezellige leuke avonden, veel teams 
(maar liefst 7 in de externe competitie), kortom een bloeiende club. Bovendien werd DJC 1 
afgelopen seizoen kampioen in de 3e klasse KNSB. 
 
Ook is er ditmaal een Aanmoedigingsprijs. Deze is toegekend aan jeugdspeler Max 
Warmerdam uit Tegelen, lid van de Tegelse SV en Venlose SV, die vorige maand winnaar 
werd van het open NK voor de jeugd t/m 20 jaar; eerder dit jaar ook winnaar van het NK in 
de C-categorie voor spelers t/m 14 jaar. Hij heeft een ratingsprong gemaakt van 1705 
(februari 2013) naar 2244 nu; hij mag volgende maand meedoen aan het EK jeugdschaak in 
Georgië overigens net als Siem van Dael (10 jaar) uit Reuver. 
 
13. IO Rondvraag.  
 

a.) René Coenjaerts (SV Schaesberg) zegt dat hij het idee heeft dat er bij het niet 
opkomen van teams geen boetes worden uitgedeeld, met name bij de LiSB 
Rapidcompetitie en de LiSB KO-beker. De vz antwoordt dat dit nagegaan wordt bij de 
competitieleider(s). 

b.) Fred Schotanus (bondsraadslid) zegt dat hij dacht dat een bestuurslid na 1 jaar 
afwezigheid weer terug kan komen in het bestuur. De vz antwoordt dat dit niet 1 jaar, 
maar 2 jaar betreft. Een bestuurslid heeft een maximale aaneengesloten 
zittingsperiode van twaalf jaar. Na het verstrijken van een termijn van 2 jaar kan een 
persoon die daarvoor 12 jaar zitting heeft gehad in het bestuur weer voor een periode 
van maximaal 12 jaar herintreden. 

c.) Walter Kunstek (Kerkraadse SV) zou graag zien dat er zo snel mogelijk na een ALV 
een korte besluitenlijst wordt gemaakt die meteen wordt gepubliceerd. Verder zegt hij 
dat het belangrijk is om alle besluiten goed naar de verenigingen te communiceren. 
De vz antwoordt dat dit gedaan zal worden. 
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d.) Jos Uiterwijk (MSV-VSM) deelt mede dat de 'lelijke' naam van zijn vereniging MSV-
VSM is gewijzigd in "Maastricht" en hij vraagt of dit op de diverse plaatsen aangepast 
kan worden. De vz zegt dat hij hiervan kennis neemt en zegt toe dat de 
aanpassingen worden doorgevoerd. 

e.) Ad Burgmans (Venlose SV) vraagt of bekend is dat er iemand is benoemd tot erelid. 
De voorzitter antwoordt dat dit nog niet algemeen bekend is, maar dat er geen 
bezwaar tegen is om dit bekend te maken. De vz licht toe dat het gaat om 
grootmeester Paul van der Sterren, geboren en getogen in Venlo en erelid van de 
Venlose SV. Hij is door de Vertrouwenscommissie Benoemingen benoemd tot erelid 
van de LiSB. Wat bijvoorbeeld Jan Timman voor de KNSB is, is Paul van der Sterren 
voor de LiSB, aldus de vz. Hij maakt bekend dat er overleg geweest is met Paul van 
der Sterren wanneer hij graag de huldiging als erelid zou willen en hij koos voor 
Venlo; in overleg ook met de Venlose SV is gekozen voor een clubavond van de 
Venlose SV en wel donderdag 6 november. 

f.) Karl Schubert (SV Schaesberg) zegt dat hij aangenaam verrast is door een 
uitnodiging van Koos Stolk van de KNSB om met een team van SV Schaesberg mee 
te doen aan de bekercompetitie van de KNSB. Is het gebruikelijk dat de winnaar van 
de B-klasse mag meedoen? Is dat normaal? Is dat een vaste regel? De voorzitter 
antwoordt dat het bestuur dit zal nagaan. 

g.) Jan Doornenbal (SchaakVelden) zegt dat ze gewend zijn om als club om het half jaar 
contributie te innen, maar ze moeten over een heel seizoen betalen. Dit is een 
probleem, zegt hij, want je int voor een half jaar maar moet wel voor een heel jaar 
afdragen. Hij zegt dat hier niets meer aan te doen is, maar wil het toch nog kwijt. De 
voorzitter antwoordt dat dit probleem bekend is maar er is niets meer aan te doen.  

 
 
 
De vz sluit om 13.30 uur de vergadering. 
 
 
Noot: enkele aantekeningen, zoals de presentielijst, zijn door omstandigheden kwijtgeraakt; 
echter we hopen deze alsnog te achterhalen en daarmee dit verslag uiteindelijk nog te 
completeren. 
 
De samenstellers, 
Frank Clevers, voorzitter 
Paul Dreuning,secretaris 


